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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 09.09.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:
Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Reetta Sihto
Jesse Sironen
Veera Känsälä
Fanni Silvén
Lilja Paakkanen
Emilia Hautamäki
Säde Lappalainen
Verna Vihervuori Paikalla kohdat 9.1.-18.
Rosa Myllysilta Etänä Zoomin kautta
Åsa Pihlström Etänä Zoomin kautta

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin:



Lisätään kohta 12.3. Käsityöiltaan budjetointi

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään pöytäkirja 18/2023.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:
13.10. Mustahaalarisitsien lisäpaikatkin myytiin täyteen.
13.10. Yle Perjantain yhteislähtöön osallistui kolme reettoria
17.10. NääsPeksin yhteislähdön liput tuli myyntiin ja kaikki 15 kpl lippuja myytiin parissa
päivässä
22.10. Vuosijuhlien somettajien haku päättyi. Hakemuksia tuli kaksi ja heidät valittiin.

Päätös:Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 22 269,36€
Käteiskassassa nyt: 520,15€

8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.



Keskustelu: Taittoviikko lähestyy, pian on juttujen ensimmäinen palautus. Vujuille
tulossa ohjelmanumero ja somejuttu.

Päätös: Esityksen mukaan.

8.1. OpenMic -tapahtumaan budjetointi
Esitys: Budjetoidaan 20 euroa 9.11. järjestettävään OpenMic -tapahtuman virvokkeisiin.
Rahat otetaan Rehtin vuosibudjetista.

Keskustelu: Uusi tapahtuma Teeman ainejärjestölehti Legendan kanssa. Halutaan paikalle
pientä naposteltavaa.

Päätös: Budjetoidaan 20 euroa OpenMic-tapahtuman tarjoiluihin.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Loppukiri käynnissä! Kaikki hyvällä mallilla. Pohditaan eri toimijoiden
kuten kuvaajien ja nakkilaisten ruokailua. Kuvaajille ainakin tulossa ruoat, nakkilaisille
jotain pientä ja lisäksi virvokkeita.

Päätös: Esityksen mukaan.

9.1. Scandic Rosendahlille budjetointi
Esitys: Budjetoidaan Scandic Rosendahlille yhteensä 14 034€, joka jakaantuu
seuraavasti: Pääjuhlan illallinen ja juomat 11 740€, cocktail-tilaisuuden alkumaljat 494€,
pääjuhlatilan lava 500€, jatkopaikan eli yökerho Joselinin vuokra 800€, bändin, kuvaajien
ja nakkilaisten virvokkeet 500€.

Keskustelu: Nämä ovat pakollisia kuluja kaikkien viihtyvyyden hyväksi.

Päätös: Budjetoidaan 14 034€ Scandic Rosendahlin kuluihin.



9.2. Muu vuosijuhliin ja sillikseen budjetointi
Esitys: Budjetoidaan vuosijuhliin ja sillikseen seuraavat summat: Silliksen ruuat 250€,
bändin raiderissa pyydetyt naposteltavat 11€, bensat, taksit ja parkkimaksut 200€.
Yhteensä siis budjetoidaan 461€

Keskustelu: Muita sekalaisia kuluja vuosijuhlia varten.

Päätös: Budjetoidaan 461€ vuosijuhlien ja silliksen muihin kuluihin.

10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Yliopiston keskustelutilaisuuteen tiloista 31.10. menossa Ida Seluska ja Åsa
Pihlström, mahdollisesti vielä kolmas.
Sopo-Lilja alkaa pian työstämään Reettoreiden yhdenvertaisuuskyselyä jäsenistölle.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Haalareiden tilannepäivitystä kyselty, kuulemma flunssakausi pidentänyt
työskentelyaikaa. Unisexin tuotelahjoitus sillikselle haetaan torstaina. Rehtin sivuille
etsitään vielä mainostajia, ja myös toimittajia kysytty mukaan.

Päätös: Esityksen mukaan.



11.1. Työelämäviikon palaute
Esitys: Käydään läpi tämän syksyn työelämäviikon saama palaute osallistujilta.

Keskustelu: Pitkälti positiivista palautetta. Pari palautetta siitä, että Helsingin
vierailukohteet eivät menneet nipussa, jolloin ei ollut taattua, että pääsee molempiin
kohteisiin. Toisaalta tämä oli tietoinen ratkaisu, jolla pyrittiin saamaan osallistujat
lempikohteisiinsa.
Sisällön toivottiin kohdistuvan entistä enemmän viestintään, toki tätä oltiin painotettu
järjestäjille, mutta seuraavana vuonna voisi vielä varmistella vierailukohteiden
valmistelemaa esitystä.
Ellun kanoja vierailukohteena kyseenalaistettiin, mutta yleisesti vierailu koettiin ihan
hyväksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.2. Allekirjoitettu yhteistyösopimus: Kukka Kerttuli
Esitys: Kukka Kerttuli antaa Reettorit ry:lle tarjolla olevan määrän hävikkikukkia
Reettorit ry:n 42v vuosijuhlien koristeluun. Vastineeksi heidän logonsa painetaan
Reettorit ry:n 42 vuosijuhlien käsiohjelmaan sekä heidän tarjoamistaan tuotteista
julkaistaan sosiaaliseen mediaan.

Keskustelu: Saatavien kukkien määrä mietityttää, selviää tapahtumapäivän aamuna.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Mustahaalarisitsit on torstaina woop! Toastit ovat eilen koonneet läsyä ja
ohjelmaa kasaan.
Halloween-bileistä kokoustetaan tänään ja ne järjestetään ensi viikon tiistaina. Vielä
epäselvyyttä kaiuttimista.
UDK:n kanssa tapahtuma viikolla 48.

Päätös: Esityksen mukaan.



12.1. Barbiesitsien yöpyminen
Esitys: Ydinviesti x Reettorit Barbiesitseille voi tulla osallistujia ympäri Suomen, joten
selvitellään heidän majoittumismahdollisuuksiaan!

Keskustelu: Pääsylipun hinnaksi tulossa 16€, ilmottautuminen alkaa ensi viikolla.
Reettoreille varattu paikkoja 40hlö ja Ydinviestille, eli kaikille viestinnän
ainejärjestöläisille myös 40hlö. Kolmiolippuja on tiedusteltu yli viikko sitten, mutta
vastausta ei ole kuulunut. Yöpaikkoja muualta tuleville hankitaan paikkoja reettoreiden
luota. Kerätään Google Formsilla yöpaikat. CMC-kurssilla oleville oma nurkkaus.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.2. Barbiesitsien ruokiin budjetointi
Esitys: Ydinviesti x Reettorit Barbiesitseille tilataan ruokaa. Sitä on arvioita 300g per
henkilö 80:lle henkilölle. Ruokien hinta on noin 10-13€/kilo. Yhteensä ruokaa
tarvittaisiin n. 24kg. Budjetoidaan 300€ ruokiin.

Keskustelu: Kaivataan sitseille kunnon ruokailu, sillä porukkaa on tulossa pitkän matkan
päästä. Ruokakuluihin saattaa mennä hieman enemmän, joten voitaisiin nostaa
ruokabudjettia 350 euroon. Pyritään säästämään muissa kuluissa.

Päätös: Budjetoidaam 350 euroa Barbie-sitsien ruokailuun.

12.3. Käsityöiltaan budjetointi
Esitys: Reettorit tekee käsillä -tapahtuma järjestetään Retokodissa maanantaina 30.10.
Klo 17-?. Tarkoituksena olisi maalata kynttilöitä ja askarrella. Budjetoidaan tarvikkeisiin
80 euroa.

Keskustelu: Puuhastellaan ja askarrellaan matalalla kynnyksellä. Voisiko tehdä
vuju-koristeita? Mahdollisesti voisi varata tilan, jotta olisi enemmän tilaa käsitöille.

Päätös: Budjetoidaan 80 euroa käsityöiltaan.



13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Tuutoreiden kanssa kokoontuminen tällä viikolla Kastajaiset x Kostajaiset
-tapahtumasta. Hallituslaisetkin pääsevät mukaan. Muistetaan kerätä tuutoripaidat
takaisin, mutta otetaan tuutoriporukalla vielä kivoja kuvia.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Hallituksen pestiesittelyt ovat tulossa, ja pian niitä pääsee hallituslaisetkin
täyttelemään. Niihin laitetaan jo uudet ehdotetut pestit esiteltynä. Tarkoitus postata ne
viikko-pari ennen syyskokousta.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Mahdollisesti voitaisiin vielä järjestää joku tapahtuma vaihtareille, mutta
kiirettä pitää. Kukaan ei ole liittynyt jäseneksi, niin ei voi mainostaa Reettorit ry:n
tapahtumia. KV-tuutorihaku on auki vielä huomiseen. 2-3 tuutoria olisi hyvä määrä
KV-tuutorivastaavan lisäksi.

Päätös: Esityksen mukaan.



16. Edustus ja budjetointi Parkun vuosijuhlille
Esitys: Koska hallituksesta ei löytynyt halukkaita edustajia, vuosijuhlille ovat lähdössä
jäsenistöstä Neea Nenonen ja Maiju Asuja. Lisäksi budjetoidaan vuosijuhlalahjaan 15e.

Keskustelu: Mukavaa, että saadaan jäsenistöstä edustajia kolleegojen vuosijuhlille.
Halutaan myös muistaa Parkua.

Päätös: Budjetoidaan 15 euroa Parkun vuosijuhlalahjaan, jonne lähtee Neea Nenonen ja
Maiju Asuja.

17. META
Syyskokouksen 27.11. kellonaika on päättämättä, mutta ehdotetaan siihen klo 18.
Kokouspaikaksi voitaisiin löytää sopiva tila Hervannasta, sillä keskustakampuksen tilat
sulkeutuvat jo kahdeksalta.
Vika kokous Viltsun johdolla :( Lähtee girl bossaamaan maa- ja metsätalousministeriöön.
Åsa ottaa koppia jee :)



18. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 10.18.

Pöytäkirja hyväksytty
9.11.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


